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Rady Miejskiej w Klodzku 

Zapytanie 

W zwiqzku z pytaniami wyborcow zainteresowanych tematykq funkcjonowania Gminy 
Miejskiej Klodzko, prosze o udzielenie i~iformacji w ponizszych kwestiach : 

1. Proszq o podanie informacji, ile wyniosl koszt remontu filarow, stanowiqcych 
przedluzenie murow miejskich polozonych w ciqgu pasaiu pieszego ul. Nad 
Kanalem? 

2. Prosze o podanie informacji, czy wlasciciele nadbudowanej czesci pasazu pieszego 
ul. Nad Kanalem, partycypowali w kosztach remontu filarow, stanowiqcych 
przedluienie murow rr~iejskich ? 
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